
BR-03.0012.1.4.3.2022 

Protokół Nr 59/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                odbytego w dniu 28 lutego 2022 roku 

 w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa  w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022 (druk nr 2561). 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat Programu Budowy Chodników – 

uzupełnienie informacji z 14.02.br. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  zadań inwestycyjnych dla których 

uzyskana została ostateczna i prawomocna decyzja ZRiD. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat przebudowy ul. Igołomskiej. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa, zmierzających do uruchomienia połączenia autobusowego 

z Mydlnik przez ul. Zakliki z Mydlnik na Wolę Justowską  (druk nr 2520). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Porządek posiedzenia rozpoczęto od pkt.5 

 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa, zmierzających do uruchomienia połączenia autobusowego 

z Mydlnik przez ul. Zakliki z Mydlnik na Wolę Justowską  (druk nr 2520). 

Projekt uchwały przedstawił radny Andrzej Hawranek. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 14 członków Komisji, 14 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach   „wstrzymujących się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta 

Krakowa, zmierzających do uruchomienia połączenia autobusowego z Mydlnik przez ul. 

Zakliki z Mydlnik na Wolę Justowską  (druk nr 2520). 

 (Opinia nr 166/2022 z 28 lutego 2022r.) 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022 (druk nr 2561). 

 

Projekt uchwały omówiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 



Komisja w obecności 17 członków Komisji, 17 głosami „za pozytywnym    zaopiniowaniem”,  

przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosach   „wstrzymujących się”    pozytywnie  zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022 (druk nr 2561). 

(Opinia nr 167/2022 z 28 lutego 2022r.) 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat Programu Budowy Chodników – 

uzupełnienie informacji z 14.02.br. 

 

Janusz Zagórski – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa przedstawił informację 

Prezydenta Miasta Krakowa na temat Programu Budowy Chodników. 

Głos w dyskusji zabrał Artur Buszek. 

 

Ad.3 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat  zadań inwestycyjnych dla których 

uzyskana została ostateczna i prawomocna decyzja ZRiD. 

                                         

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat  zadań inwestycyjnych dla których uzyskana 

została ostateczna i prawomocna decyzja ZRiD omówił Janusz Zagórski – Zastępca 

Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

W dyskusji udział wzięli: Jacek Bednarz, Edward Porębski, Artur Buszek, Michał Starobrat. 

Odpowiedzi udzielił Janusz zagórski. 

Jacek Bednarz Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą o przesłanie dla członków 

komisji uzupełnionej informacji. 

 

Ad.4 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat przebudowy ul. Igołomskiej. 

 

Janusz Zagórski – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa przedstawił Janusz 

Zagórski – Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

Głos w  dyskusji udział zabrał Edward Porębski. 

Wyjaśnień udzielił Janusz Zagórski. 

 

Ad.6 

Sprawy bieżące. 

 

Teodozja Maliszewska zwróciła uwagę na brak dekoracji ukraińskiej umieszczonej  na 

autobusach i tramwajach. 

Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego  poinformował, że przekaże temat 

do Kancelarii Prezydenta Miasta, która odpowiada za dekorację Miasta. 

Renata Kucharska  poprosiła o informację Prezydenta Miasta dot. zasadności ustawiania 

słupków blokujących miejsca parkingowe w Nowej Hucie. 

Sławomir Pietrzyk poparł głos przedmówczyni prosząc o taką informację. 

 

 

 

 

 

 



Ad.7 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.05 

zamknął posiedzenie. 

 

             

 

              

 

             Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                       Jacek Bednarz 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


